

Höchstdruckdüsen für industrielle Rohrreinigung Industrial Pipe Cleaning Nozzles



Impact Systems bietet ihnen eine große Auswahl an bewährten und zugleich innovativen Düsen für industrielle Rohrreinigungsarbeiten an. Unser Bestreben ist es stets optimierte Düsen für ihre spezifische Reinigungsaufgabe zu konzipieren und zu liefern. Die Formen und Strahlbilder der Düsen sind in jahrzehntelanger Entwicklungsarbeit im engen Schulterschluss mit namhaften Industriedienstleistern entwickelt worden.

Bei der Entwicklung der Düsen lassen wir uns von den Maximen: Optimale Reinigungsleistung im Rohr, hohe Standzeiten durch Auswahl geeigneter Materialien und Sicherheit für den Anwender leiten.

Die im Webshop dargestellten Düsen zeigen nur eine Auswahl unserer Lösungen an. Wir fertigen Düsen aller Bauarten mit Außendurchmessern ab 6 mm und für Drücke von 200 – 3000 bar. Auch Sonderformen nach ihren Vorgaben werden realisiert.

Alle Düsen werden in Deutschland nach ISO 9001 Qualitätsstandard gefertigt. Sprechen Sie mit uns über ihre Reinigungsprojekte. Wir finden gemeinsam eine optimierte Lösung für Sie.

Impact Systems offers you a vast variety of approved and at the same time innovative nozzles for industrial pipe cleaning jobs. We always strive to configurate and deliver optimized nozzles for your specific cleaning task. The shape and jet patterns of the nozzles have been developed in decades of research and development always in close link to leading European cleaning contractors.

The development of the nozzles is always guided by the maxims : -Highest cleaning performance in the pipe- High stand- off time through choice of suitable materials- and highest security for the user.

The nozzles documented in the webshop only represent a selection of our solutions. We manufacture nozzles of all kind of designs with outer diameters beginning from 6 mm onwards and pressures between 200 and 3000 bar. The connecting threads can be also modified to your flexible or rigid lance fittings. We furthermore realize special versions according your design.

All nozzles are manufactured in Germany in compliance with ISO 9001 quality standard. Talk with us about your cleaning task. Together we find an optimized solution for you! Please contact us for further consultancy.

